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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2022. június 15. péntek 18:00 

Helyszín: ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum körút 4/A)/  

Microsoft Teams 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK Vida Veronika 

ELTE IK HÖK Árva Lúcia Borbála 

ELTE PPK HÖK Tóth Cintia 

ELTE GTK HÖK Molnár Levente 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK Vasas Máté 

ELTE KolHÖK Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Hajdu Zsófia (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 07 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

 Általános információk 

Bognár Fanni elmondja, hogy a PontOTT Parti időpontja, a felvételi pontok kihirdetésének 

eseménye, július 21-én kerül megrendezésre. Kéri az elnökség tagjait, hogy minden karról két 

hallgatót küldjenek a rendezvényre, aki képviseli a kart rekrutációs rendezvény céljából, a 

kollégiumokat is szükséges, hogy képviseljék.  

Bognár Fanni kérdezi az elnökség tagjait, hogy az EFOTT fesztivál ELTE sátrába delegált 

hallgatók keresésével, hogy állnak a karok. Hozzáteszi, hogy tudja, hogy a Bárczi leadta már 

pályázatát.  

Bognár Fanni kéri az elnökség tagjait, hogy jövő hét szerdáig egyben küldjék el a jelenlegi 

EHÖK Küldöttgyűlési tagok és póttagok listáját, elérhetőségét, neveit. Hozzáteszi, erre azért 

van szükség, hogy tudják frissíteni a levelezőlistát, valamint ellenőrizhessék a 

vagyonnyilatkozatokat.  

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a stratégiaalkotási workshopon a hallgatói 

képviseletnek joga van részt venni. Kéri, az elnökség tagjait, hogy mindenképp hívják fel a kari 

vezetőség figyelmét erre és amennyiben tudnak, menjenek el ezekre a workshopokra.  

Vida Veronika elmondja tapasztalatait, hogy a kari stratégiaalkotási workshop előtt kiküldtek 

dokumentumokat, amelyeket az intézetek töltöttek ki. Hozzáteszi, hogy ezeket később 

összegezték és erről külön volt egy kari vezetési workshop, amit közösen kielemeztek. Kifejti, 

hogy megnézték milyen stratégiákat írtak össze és negatív visszajelzéseket is hagytak benne. 

Továbbá elmondja, hogy meg kellett írni egy kari stratégiát, amire nem voltak felkészülve. 

Szerinte a vezetésnek is az volt az érzése, hogy nem sikerült jól, mert arra számítottak, hogy 

kiscsoportokban összeülnek és feladatok, beszélgetések lesznek. Úgy gondolja, hogy nem tett 

hozzá semmit a stratégiájukhoz ez a workshop. Vida Veronika elmondja, hogy hallgatói 

visszajelzések részt kitöltötték, valamint az egész stratégiát kitöltötte az összes intézeti 

képviselet, valamint összesítve a Hallgatói Önkormányzat is adott visszajelzést és ezt elküldték 

az Intézeti igazgatóknak. Továbbá elmondja, hogy készítettek hozzá egy Google Forms 

kérdőívet, amit a hallgatóknak küldtek ki. Hozzáteszi, amikor kiküldték a hallgatói 

PowerPointot, akkor azt tapasztalta, hogy az intézetek csak a saját részüket és visszajelzéseiket 

írták bele, a hallgatók általi visszajelzések kevésbé szerepeltek benne, illetve a Hallgatói 

Önkormányzat visszajelzéseit sem látta benne. Hozzáteszi, hogy a HÖK az egészet kitöltötte. 

Kiegészíti, hogy ezt jelezte a vezetőségnek is és összerakott egy saját PowerPoint prezentációt, 

amit kiküldtek a kari vezetésnek. Varga Réka kérdezi, hogy ez egy plenáris ülés volt. Vida 
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Veronika válasza, hogy inkább az volt, hogy nem irányították a workshopot, de igen előadás 

jellegű volt.  

 

 Stipendium Hungaricum Koordinátori választás 

Varga Réka elmondja, hogy korábbi elnökségi üléseken már felvetette, hogy ajánljanak olyan 

személyeket, akik szerintük alkalmasak lehetnek Erasmus és Stipendium Hungaricum (SH) 

ösztöndíjas hallgatókkal foglalkozzanak továbbá olyan személyeket, akik az ELTE-n tanulnak. 

Elmondja, hogy a BTK-ról érkezett egy jelentkező, Kovács Luca személyében, aki le is adta a 

pályázatát. Ugyanakkor elmondja, hogy két program is beérkezett hozzájuk az ELTE részéről, 

Szabó Cintia személyében, aki a KolHÖK képviseltében volt külügyi referens Barbér Máté, 

korábbi KolHÖK elnök tisztsége alatt.  

Varga Réka elmondja, hogy Pap Zsófia, az ELTE HÖK külügyi alelnöke, elolvasta a 

pályázatokat és részt vett az SH-s elbeszélgetéseken és bemutatkozásokon. Elmondja, hogy 

mindkét személynél számos pozitív tulajdonságot emeltek ki, hiszen Luca Erasmus-on vett 

részt, Cintianak pedig külügyi referensként van tapasztalata. Hozzáteszi, hogy 

bemutatkozásukat elolvashatják, hiszen mindenki megkapta a két jelölt bemutatkozását és 

önéletrajzát. 

Varga Réka kéri az elnökség tagjait, hogy az online szavazórendszer felületén mindenki adja 

le szavazatát.  

Kovács Luca személyét, az elnökség, 10 érvényes szavazattal megválasztja a Stipendium 

Hungaricum vezetőmentor tisztségre.  

 

Varga Réka 19 óra 11 perckor lezárja az ülést.  

 

 

 

 

Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Hajdu Zsófia 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 
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